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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

‘Gaziantep’e Eyfel 
kulesi yapılacak’

Toprakların yüzde 92’si, 
nüfusun yüzde 95’i 

deprem riski altında 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

10 Ekim 2012 tarihli yazısıdır.

Karkamış’ta bir gün… 

2’DE

Türkiye, her 10-11 ayda bir 
hasarlı deprem yaşıyor 

4’TE

2’DE

Salı günü bütün gün Karkamış’taydık.
İtalyan Büyükelçi Gianpaolo Scarante, 

Dr. Asım Güzelbey, Rıdvan Fadıloğlu, İl 
Kültür Turizm Vekili Mehmet Aykanat’la 
birlikte…

Antik tarihin en büyük hazinesinin 
gün ışığına çıkarılmasına Gaziantep 
Valisi Erdal Ata’nın ilgi göstermemesine 
şaşırdım. Daha önemli işleri olmalı ki 
yerine yardımcısı Mehmet Taşdöğen’i 
göndermişti.

Erdal Ata’nın selefi Süleyman Kamçı da, 
tarihi bir olay olan Taşlıgeçit Arkeolojik 
Park’ın açılışına katılmamıştı! 

Ülkemizde son 22 yıldır devam eden 
ucube sistem sonunda genel ahlak, liyakat ve 
vicdan gibi değerlerde çok büyük bir erezyon 
olduğunu artık herkes kabul ediyor. Her güne 
para için öldürülen bebekler, haksız kazancı 
aklamak  için kurulan kumpaslar, kamuyu 
soyan dolandırıcılar, varlıklara çöken kişiler 
gibi haberlerle başlıyoruz.

Ülkeyi derinden sarsan yenidoğan 
skandalındaki vahşi insanlarla ilgili haberleri 
takip ederken , 1970 li yıllarda tıp camiasında 
iş ahlakı ne durumdaydı diye düşünerek 
babamın makalelerini taramak istedim. 

Devlet dairelerine alınacak 
memurlar için açılan sınavlarda 
Taşar’ın istediklerinin alındığı iddiası 
için Taşar, “Vallahi böyle bir şey 
olmuyor” diye cevap verdi. Taşar, 
belediye başkanının iyi çalıştığını, 
bunun için de Arpacıoğlu’nu Paris’e 
göndereceklerini ve Gaziantep’i Paris 
gibi yapacaklarını söyledi.

Türkiye'nin deprem kuşağında yer 
aldığı gerçeğinin değiştirilemeyeceğini 
vurgulayan uzmanlar, "Ülkemizin 
topraklarının yüzde 91'i, 
nüfusumuzun yüzde 95'i yani hemen 
hemen tamamı deprem tehlikesiyle 
yaşıyor. Barajlarımızın yüzde 92'si 
deprem bölgesinde ve sanayimizin 
yüzde 91'i deprem kuşağında. 

Antep fıstığının tadı, lezzeti ve kalitesi Antep fıstığının tadı, lezzeti ve kalitesi 
dünyanın ikincisi olarak tescillendidünyanın ikincisi olarak tescillendi

Ülkemizin 
yanı sıra 
Güneydoğu 
Anadolu 
Bölgesi’nin en 
önemli ürünleri 
arasında yer 
alan binlerce 
çiftçinin geçim 
kaynağı olan 
baklavadan 
çikolataya 
kadar birçok 
sektörde 
kullanılan 
Antep fıstığının 
tadı, lezzeti ve 
kalitesi Taste 
Atlas tarafından 
tescillendi.

İnşaat sektörünün sorunları görmezden gelinemez
İnşaat sektörünün alt sektörleriyle beraber ülke 

ekonomisi için kritik öneme sahip olduğunu 
ve sektörde yaşanan sıkıntıların görmezden 
gelinemeyeceğini vurgulayan GTO Başkanı 
Tuncay Yıldırım, 6 bin üyenin temsilcisi 7 Meslek 
Komitesi ile bir araya gelerek inşaat sektörünün 
sorunları konuştuklarını ve günün sonunda 
konuşulan konuların aslında toplumun ortak 
sorunu olduğunu söyledi.

“Nakit akışına, krediye her “Nakit akışına, krediye her 
zamankinden fazla ihtiyacımız var”zamankinden fazla ihtiyacımız var”

Üreten ve ihracat yapan kesimin elinin 
güçlendirilmesi gerektiğine vurgu yapan 
GSO Başkanı Adnan Ünverdi, “Nakit 
akışına, krediye her zamankinden fazla 
ihtiyacımız var. Çarklar dönsün ki 
ürettiğimizi ekonomiye kazandırabilelim. 
Bu konuları ve sektörel taleplerimizi 
de her programda dile getiriyor, ilgili 
bakanlarımıza ve kurumlarımıza iletiyoruz” 
ifadelerini kullandı. 2’DE

20 yıldan beri AKP iktidarı küçük çiftçiyi ortadan kaldırmak için bir proje geliştirdi

Çiftçinin bankalara borcu var 
ve arazileri ipotek altında

Ziraat Mühendisi Karaca Bozgeyik, ‘’Çiftçinin bankalara borcu var ve arazileri ipotek altında. Tarımsal girdileri tek başına karşılamak 
zorunda kalıyor. Ancak kooperatif olduğunda  çiftçinin işi daha da kolaylaşacak. Bunu da hükümet ve belediyeler yapacak’’ diye konuştu. 

Bozgeyik, ‘’Geçmişte kamu kurumu 
niteliğinde kooperatiflerimiz vardı. 
Özellikle Güneydoğu Birlik, Antep 
fıstığı ve mercimek gibi ürünleri alarak 
çiftçinin yanında oluyordu. Bir taban 
fiyat uygulaması vardı. Bu sayede isteyen 
çiftçi ürününü ya özel sektöre ya da 
Güneydoğu Birliğe satıyordu. Ama bu 
kurumlar kapandı. Yaklaşık 20 yıldan 
beri AKP iktidarı küçük çiftçiyi ortadan 
kaldırmak için bir proje geliştirdi. Her 
şeye rağmen çiftçi varlığını koruyor ve 
Türkiye tarımının bel kemiği durumunda 
bulunuyor’’ dedi. 

Çiftçi, tüccarın ve aracının 
eline mahkum oldu

Her köyde bir kooperatif 
kurulabileceğini kaydeden Bozgeyik, ‘’Her 
köyde çiftçiler örgütlenirse hem girdilerini 
daha kontrollü bir şekilde harcayabilirler 
hem de ürünü piyasanın insafına 
bırakmadan değerinde satabilirler. Bu 
birliktelik olmadığından çiftçi piyasanın 
insafına bırakılmış durumda. Çiftçileri 
koruyacak yapılar ortadan kalktığından 
hükümetin uyguladığı politikalar 
doğrultusunda tüccarın ve aracının eline 
mahkum oldu.” dedi. 4’TE

“Bu iktidar, tarımı ve üreticiyi 
bilerek ve isteyerek bitirmek için elinden geleni yapıyor”

Dünyanın gözbebeği Antepfıstığı
üreticisinin boynunu büküyor

CHP Gaziantep Milletvekili Hasan Öztürkmen, tüm dünyanın hayran 
kaldığı Antep fıstığının, Gaziantepli üreticinin boynunu büktüğünü söyledi.
Öztürkmen, Barak 

Ovası’nın suya hasret 
kaldığını ifade ettiği 
açıklamasında, 
“Ülkemizin bereketli 
topraklarında alın 
teri döken fıstık 
üreticilerimiz, 
emeğinin karşılığını 
alamıyor. Ağustos 
ayında büyük Fıstık 
Mitingi yaptık. Genel 
Başkanımız şehrimize 
gelip sorunları 
anlattı, üreticinin 
taleplerini dile getirdi” 
hatırlatması yaptı.

Türkiye’de enflasyon 
kalıcı olabilir

İngiltere merkezli çok uluslu yatırım 
bankası HSBC, Türkiye'de enflasyonun 
kalıcı olma riski taşıdığına dikkat 
çekerek, faiz indirimlerinin 2025'te 
başlayabileceğini öngördü. Banka, 
sermaye girişlerinin artması ve rezervlerin 
yükselmesine rağmen küresel riskler 
konusunda uyarıda bulundu.

Okuyanın çalışandan 
daha fazla olduğu başka 
hiçbir meslek grubu yok

4’TE

Günde 25 ile 30 bin arasında 
gönderi teslimi yapılıyor

Posta ve Telgraf 
Teşkilatı Anonim 
Şirketi (PTT AŞ) 184. 
Kuruluş yıldönümü 
dolayısıyla Gaziantep 
PTT Başmüdürlüğünde 
basın açıklaması 
gerçekleştirildi. Basın 
açıklamasının ardından 
PTT Fevzi Çakmak 
Şubesi’nde 184. Kuruluş 
yıldönümü dolayısıyla 
184 numaralı vatandaşa 
pul koleksiyonu hediye 
edildi. 4’TE

Tuncay Yıldırım

Karaca Bozgeyik

Yücel Özbaş



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
SÜRÜCÜ ECZANESİ

Eski Garajlar Türkmenler Cd.No:50 (Büyük Veliç Oteli 
200 mt.Yukarısı,iran pazarı yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 250 27 00
BEGÜL ECZANESİ

İstiklal Mahallesi 76001 Nolu Sok.(Kafadar Sağlık 
Ocağı Karşısı , Pazar Pazarının Yanı Taziye Evi Karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 336 50 90

ÇİMEN ECZANESİ
Bozoklar Mah. 177 No.lu Cad.No:24/B(Perilikaya Sağlık 

Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0 342 2254092

B. ARSU ECZANESI
Üniversite Bul. N:181/A (Reno Servisi Karşısı 

Binevler’de) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0 342 3367811

FERYAL ECZANESİ
Akkent Mah.134016 Nolu Cad(Akkent Millet Camii 

Civarı-Ercan Oyuncak Arkası-Tambu Baklava Arkası-
Günsev2 Sitesi Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0532 680 88 27
KARATAS NUR ECZANESI

Karataş 1 Bölge Oska Civarı (Karataş Rotary Sağlık Ocğ.
Kar.) ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 371 07 77
YENİ KOZANLI ECZANESİ

Gaziantep Üniversitesi Hastanesi Poliklinik Karşısı / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0 532 502 45 97
SAGLIK ECZANESİ

Beştepe Mahallesi Gaziantep Onkoloji Hastanesi Yanı / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 4720064

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
İREM ECZANESI

Mücahitler Mah.Gazimuhtarpaşa Bul.No:5 (Eski Primer 
Hastanesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 324 21 22
DİDEM ECZANESİ (Şehitkamil)

Sanko Hastanesi Acil Karşısı Mücahitler Mahallesi Ali 
Fuat Cebesoy Bulvarı no:42/C / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 05396134336

MAYA ECZANESİ
Olimpik Yüzme Havuzu 1 Km İlerisi-Vedat Topçuoğlu 

Anadolu Lisesi Sonrası Çevre Yolu Çıkışı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 999 25 06
DILAY ECZANESI

Kemal Köker Cd.45(Ulu Cami Karşısı-Hatem Hastanesi 
Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 232 37 76

ÖMER ARSLAN ECZANESİ
SEYRANTEPE MAHALLESİ 65112 NOLU SOKAK 

NO:1/A (ÖZEL LİV HOSPİTAL YANI ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 408 91 45

ÇAĞAN ECZANESİ
Pir Sultan Mh. Çetin Emeç Cd. Şehitkamil Devlet 

Hastanesi Karşısı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 324 11 44
GÜLDAR ECZANESİ

(ÇIKSORUT) Karaoğlan Mahallesi 30910 Nolu Sokak 
No:23/A (ÇIKSORUT USTABAŞI DÖNER CİVARI 

Ayıntap Park Göz Tıp Merkezi çaprazı-PTT ve GASMEK 
Sk. içi) / ŞEHİTKAMİL / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0544 302 2747

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Aykut Tuzcu’nun 
10 Ekim 2012

tarihli yazısıdır

Karkamış’ta bir gün… 

Erdal Ata’nın selefi Süleyman Kamçı 
da, tarihi bir olay olan Taşlıgeçit 
Arkeolojik Park’ın açılışına katılmamıştı! 
Oysa gelseydi, bugün Gaziantep’in 
en büyük sanayi sektörü ve ihracat 
lideri olan halıcılığın kentimizde en 
az dört bin yıldan beri süregeldiğini, 
toprağın altından çıkmış yün ve tezgahı 
görebilecekti.

                            ***
Kültürümüzü, kentin en önemli 

idarecisi önemsemezse, başkaları da 
gereken ilgiyi haliyle göstermez! Aslında 
bu bir eğitimmeselesi değil midir? Lafla, 
sözle değil, ancak inanarak yaparsanız, 
başkalarını da ikna edebilirsiniz.

                            ***
Bu konuda Güzelbey’in hakkını vermek 

lazım.
Büyükelçi Scarante Karkamış’a işlerinin 

yoğunluğu ve Ankara’dan ayrılamayacağı 
için gelemeyeceğini bildirmişti. Güzelbey 
devreye girdi, ne söylediyse, ettiyse, 
Büyükelçi eşiyle birlikte geldi. Önce 
kendisini makamında ziyaret etti, sonra 
da kazı ekibinin konakladığı köye giderek 
geceyi arkeoloji öğrencileriyle birlikte son 
derece mütevazı bir ortamda geçirdi.

 Törende konuşan Dr. Güzelbey de 
Scarante’yi öyle bir onore etti ki, herhalde 
bir Büyükelçi’nin yaşamında duymak 
isteyebileceği en güzel iltifatı yaptı. Ben 
böyle uluslararası düzeyli ilişkilere çok 
önem veriyorum.

                           ***
Kazı başkanı, dünyanın en eski 

üniversitesi olan Bologna Üniversitesi’nin 
değerli bir öğretim üyesi, Prof. Dr. 
Nicolo Marchetti. Kazı başkanlığı Prof.
Marchetti’ye Bakanlar Kurulu Kararı ile 
verildi. Son derece önemli bir görev.

Dünyadaki bütün arkeoloji eğitimi 
gören insanların ortak hayali bir gün 
Karkamış’ı kazmak imiş. Çünkü bu 
kazılar sonucundaantik dünyanın tarihi 
yeniden yazılabilirmiş.

Hemen bütün medeniyetler bir şekilde 
bu topraklarda kesişmiş. Bu yüzden son 
derece önemli.

                              ***
Akşama kazı başkanı ve yardımcısı 

Hititolog Doç. Dr. Hasan Peker, 
Büyükelçi’nin onuruna yemek verdiler.

Yemeğe epey vakit olduğu için 
bir arkadaşımla beraber Türkyurdu 
köyündeki kazıevinden 9 kilometre 
ötedeki Karkamış’a gittik.

Niyetim, Suriye ile aramızdaki 
sınır kapısındaki faaliyeti bizzat 
gözlemlemekti.

                              ***
Suriye’den pasaportu ile gelenleri kabul 

ediyoruz. Bunlara 3 aylık vize veriliyor. 
Ticaret yapanlar dönüyor ama niyetleri 
şaş olanlar ortadan kayboluyor. Bir 
şekilde yakalansalar da şimdiye kadar 
kimse sınırdışı edilmemiş!

Ticaret yapanların sayısı bir hayli 
çok. Kapının önü zırha zırh arabalarla 
dolu. Binlerce koli her çeşit Türk Malı 
ürünler…

Bizden kimseye Suriye’ye geçiş izni 
verilmiyor.

Kapıda bekleyenlere soruyorum, 
“Nedir bu koliler, nereye götürüyorlar?” 
diyorum.

“Abi” diyorlar, “Ticaret hiç durmadı ki, 
burası sabahtan akşama kadar böyle!”

“Suriye’nin fıstığı Antep’e geldiği için 
fiyatlar yerlerde süründü” der demez, 
“Şimdi de pamuk geliyor. Ürün Suriye’de 
para etmediği için çoğu kaçak yollardan 

bize geliyor. Ama asıl kaçakçılık, canlı 
havyanda yapılıyor” diyor.

Geçen ay bu konu Sabah’ın 
manşetindeydi. Yediğimiz koyun 
etinin üçte ikisinin Suriye’den geldiğini 
yazmıştık.

                            ***
Kurbanlıkların fiyatı 200-300 

TL arasındaymış. Eğer Suriye’den 
subvansiyon(!) olmasaydı, kurbanlıkların 
700, hatta 800 liraya çıkacağını çok kişi 
söylüyor.

                              ***
Düşünüyorum da, şu anda sınır eskiden 

olduğu gibi insanlara vizesiz değil 
ama fistık, pamuk, koyun, büyükbaş 
hayvanlar, sigara, çay; dokunulmazlıkları 
olduğu için Kapı’dan olmasa da ortalıktan 
vizesiz(!) geçiyor.

Peki bu işten kimler ne kazanıyor?
Vallaha, bu işler milyar dolarlık işler! İki 

başlı Halep düdüğü, kazanan çok!
                               ***
Akşam yemeğine dönersek, büyükelçi 

ile yanyana oturunca uzun sohbet imkanı 
oldu.

“Siz ne diyorsunuz?” dedim, “Sizce, biz 
Suriye’ye neden girmek istiyoruz?”

Soruma yanıt, “Antep’te işler nasıl? 
Duyduğuma göre çok iyiymiş. Çok para 
varmış. Hayat standardı durmadan 
artıyormuş. En son iki sene evvel 
gelmiştim, şimdi daha güzelleşmiş 
buldum. Demek ki işler iyi gidiyor diye 
düşünüyorum” şeklinde gelince, “Siz 
benim soruma doğru dürüst cevap verin, 
ben de sizin sorunuzu yanıtlıyayım” 
deyince, güldü, “Benim eşim sizin 
yemeklerinizi çok seviyor” dedi.

Sohbeti başka konularda derinleştirdik. 
Ama ara sıra ben, “Suriye…” diyecek 

olunca, o da hemen Antep’te işlerin çok 
iyi olduğunu duyuyorum, dedi!

                            ***
Avrupa Birliği’ni sordum.
“Aslında tam sırasıydı AB’ye girmenizin. 

Ama pek istekli görünmüyorsunuz!” 
vurgusu yapınca, bu konuda 
düşüncelerimizin hemen aynı olduğu 
anlaşıldı.

Kanlı bir savaşın yaşandığı Suriye’ye 
50 metre mesafedeki sınır köyü 
Türkyurdu’nda, kazı ekibi ile birlikte, 
hiçbir koruması olmadan yaşayan bir 
Büyükelçi ve eşine derin saygı ve sevgi 
duydum.

                             ***
Karkamış’ın İngiltere’de eğitim görmüş 

çok genç bir Kaymakamı var. Vali 
Yardımcısı Taşdöğen’le birlikte oturdular, 
ara sıra bizim sohbete katıldılar. Güzel bir 
akşamdı.

Karkamış, ticari saha olduğu için mi 
acaba, çok sakindi!

Suriye tarafındaki bayrakta 3 yıldız 
vardı.

Suriye bayrağında biliyorsunuz, 2 yıldız 
var. Üç olunca muhalif bayrağı demek 
oluyormuş!

Belki de sakinlik bu yüzdendir.
                             ***
Doç. Dr. Peker’in sözleri ise hala 

kulaklarımda çınlıyor:
“Bu topraklardan kimler gelip geçmemiş 

ki… Tarih hep tekerrür etmiş!”
                              ***
Ders alınsaydı, tarih hiç tekerrür eder 

miydi?

Salı günü bütün gün 
Karkamış’taydık.

İtalyan Büyükelçi Gianpaolo 
Scarante, Dr. Asım Güzelbey, 
Rıdvan Fadıloğlu, İl Kültür Turizm 
Vekili Mehmet Aykanat’la birlikte…

Antik tarihin en büyük 
hazinesinin gün ışığına 
çıkarılmasına Gaziantep Valisi 
Erdal Ata’nın ilgi göstermemesine 
şaşırdım. Daha önemli işleri olmalı 
ki yerine yardımcısı Mehmet 
Taşdöğen’i göndermişti.

İngiltere merkezli çok uluslu yatırım bankası 
HSBC, Türkiye'de enflasyonun kalıcı hale gelme 
tehlikesine dikkat çekerek, faiz indirimlerinin 

ancak 2025'te mümkün olabileceğini 
öngörüyor. Banka, sermaye girişlerinin 
arttığını ve Merkez Bankası'nın rezervlerinin 
yükseldiğini belirtirken, küresel riskler 
konusunda da uyarılarda bulunuyor.

HSBC Global Research, Türkiye ekonomisinin 
genel olarak uyum sürecinin sürdüğünü ve 
ödemeler dengesi dinamiklerinin önemli 
ölçüde iyileştiğini açıkladı. Ancak enflasyonun 
hala yüksek seviyelerde olduğunu ve rahatlama 
için daha fazla zamana ihtiyaç olduğunu 
vurguladı.

Yayınlanan "Yeniden dengelenme hikayesinde 
sırada ne var?" başlıklı raporda, TCMB'nin 
ihtiyatlı politika duruşunu sürdürmesi gerektiği 
belirtilirken, "Gevşemenin ancak gelecek yıl 
rahat bir şekilde başlayabileceğine inanıyoruz" 
ifadelerine yer verildi.

HSBC, Türkiye'nin makroekonomik uyum 
sürecinin üzerinden bir yıldan fazla bir süre 
geçmesine rağmen, yeniden dengelenme ile 

ilişkili risklerin devam ettiğini ve enflasyonun 
uzun süre yüksek kalması halinde kalıcı hale 
gelme olasılığının artacağını belirtti.

Raporda, enflasyonun ikinci çeyrekteki 
yavaşlamanın ardından üçüncü çeyrekte 
sınırlı bir iyileşme gösterdiği, ancak eylül 
ayında enflasyonun yeniden yükselişe geçtiği 
ifade edildi. Bu nedenle, faiz indirimlerinin 
ancak önümüzdeki yıl rahat bir şekilde 
gerçekleşebileceği öngörülüyor.

Orta vadeli programda (OVP) 2025 yılı 
için GSYH'nin yüzde 1,7'si oranında mali 
konsolidasyon hedefi belirlendiği ve vergi 
gelirlerinde beklenen artışın yanı sıra bazı aşağı 
yönlü risklerin de bulunduğu açıklandı.

Dış cephede ise, cari açığın daraldığı, sermaye 
girişlerinin hızlandığı ve Merkez Bankası'nın 
rezervlerini artırdığına dikkat çekilen raporda, 
Türkiye'nin fonlama risklerinin önemli ölçüde 
azaldığı ancak küresel belirsizliklerin devam 
ettiği vurgulandı. Cumhuriyet

Türkiye’de enflasyon kalıcı olabilirTürkiye’de enflasyon kalıcı olabilir
İngiltere merkezli çok uluslu yatırım bankası HSBC, Türkiye'de enflasyonun kalıcı olma riski 

taşıdığına dikkat çekerek, faiz indirimlerinin 2025'te başlayabileceğini öngördü. Banka, sermaye 
girişlerinin artması ve rezervlerin yükselmesine rağmen küresel riskler konusunda uyarıda bulundu.

Türkiye, ekonomide yaşanan 
kriz nedeniyle zor günler yaşarken 
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 
ikinci çeyreğe ilişkin hane halkı 
yurt içi turizm verilerini yayımladı.

Buna göre; nisan, mayıs ve 
haziran aylarından oluşan yılın 
ikinci çeyreğinde, yurt içinde 
ikamet eden 16 milyon 148 bin kişi 
seyahate çıktı. Seyahate çıkanların 
bir ve daha fazla geceleme kaydı 
ile ülke içinde yaptıkları toplam 
seyahat sayısı bir önceki yılın aynı 
çeyreğine göre yüzde 23,3 artarak 
19 milyon 830 bin seyahat olarak 
gerçekleşti. Bu çeyrekte seyahate 
çıkanlar 118 milyon 258 bin 
geceleme yaptı. Ortalama geceleme 
sayısı 6 gece oldu.

Yerli turistlerin, yurt içinde 
yaptıkları seyahat harcamaları 
2024 yılının ikinci çeyreğinde bir 
önceki yılın aynı çeyreğine göre 
yüzde 115,8 artarak 103 milyar 
114 milyon 141 bin TL oldu. Bu 
harcamaların yüzde 90'ını 92 
milyar 772 milyon 553 bin TL ile 
kişisel harcamalar, yüzde 10'unu ise 
10 milyar 341 milyon 588 bin TL 
ile paket tur harcamaları oluşturdu. 
Seyahat başına yapılan ortalama 

harcama ise 5 bin 200 TL oldu.
Bu çeyrekte harcama türlerinin 

toplam seyahat harcamaları 
içerisindeki dağılım oranları 
incelendiğinde en fazla paya yüzde 
33,1 ile yeme ve içme harcamaları, 
yüzde 27,3 ile ulaştırma 
harcamaları ve yüzde 14,1 ile 
konaklama harcamaları sahip 
oldu. Bu harcama türlerinin geçen 
yılın aynı dönemine göre değişim 
oranları incelendiğinde ise yeme ve 
içme harcamalarında yüzde 117,1, 
ulaştırma harcamalarında yüzde 
123 ve konaklama harcamalarında 
ise yüzde 112,2'lik artış görüldü.

Yakınları ziyaret amacı ile yapılan 
seyahatler yüzde 62,4 ile ilk sırada 
yer aldı. Seyahate çıkış amaçlarında 
ikinci sırada yüzde 31,6 ile "gezi, 
eğlence, tatil", üçüncü sırada ise 
yüzde 2,7 ile "sağlık" yer aldı.

Bu çeyrekte seyahate çıkanlar, 
86 milyon 604 bin geceleme sayısı 
ile en çok "arkadaş veya akraba 
evinde" kaldı. Konaklama türlerine 
göre geceleme sayısında ikinci 
sırada 13 milyon 925 bin geceleme 
ile "kendi evi" yer alırken, "otel" 10 
milyon 308 bin geceleme sayısı ile 
üçüncü sırada yer aldı.t24

Seyahat harcamaları ikiye katlandı
TÜİK verilerine göre yerli turistlerin, yurt içinde yaptıkları 

seyahat harcamaları bir önceki yılın aynı çeyreğine göre 
yüzde 115,8 artarak 103 milyar 114 milyon 141 bin TL oldu. 
Seyahate çıkanlar en çok yeme içmeye para harcadı.

GSO Ekim Ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı 
Adil Sani Konukoğlu başkanlığında, Yönetim 
Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, Meclis ve Meslek 
Komite Üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

Meclis toplantısında ekonomide yaşanan 
gelişmeler, kent sanayisinin son durumu, 
yaşanan sorunlar, çözüm önerileri ve GSO’nun 
yürütmüş olduğu proje ve çalışmalar hakkında 
değerlendirmelerde bulunuldu.

Toplantının açılış konuşmasını yapan GSO 
Meclis Başkanı Adil Sani Konukoğlu, "Geldiğimiz 
noktada sanayicilerimiz farklı farklı sektörlerde 
uluslararası rakiplerine karşı mücadele gücünü 
artırmak hedefiyle çalışmaktadır. Bölgemiz ve 
dünyanın belirli noktalarında yaşanan sorunların 
ihracatımıza etkileri, küresel çaptaki ekonomik 
sıkıntıları da göz önünde bulundurarak; 

bu dönemde ülkemizi ve iş dünyamızı iyi 
konumlandırabilmemiz için gereken adımları 
hızla atmamız gerekiyor. Bunun için de kamu-özel 
sektör diyaloğunu daha da sıklaştırmak, kurum ve 
kuruluşlarımızla iş birliği içerisinde ortak akılla bu 
süreci geliştirmek durumundayız" dedi.

Atıl kapasiteler yüzünden 
üreticilerimiz bundan büyük zarar görür

Ekonomide yaşanan güncel gelişmeler de değinen 
GSO Başkanı Adnan Ünverdi, “Teşvik konusu hep 
gündemimizde oldu ve ilgili kurumlara çok defa 
bu konuyu ilettik. Devletimiz tarafından da yeni 
bir teşvik yasasında sona gelindiği belirtiliyor. 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Sayın Mehmet 
Fatih Kacır, ‘Yerel Kalkınma Hamlesi’ başlığı 
ile verilecek teşviklerde sadeleşmeye gidileceği, 
yeni teşvik sisteminde kalkınma ajanslarının 

daha fazla devrede olacağını ve en önemli olarak 
da her şehirde öne çıkan alanlara ileri düzeyde 
teşvikler vererek endüstriyel üretimi artıracaklarını 
belirttiler. Bu noktada yerel odaklı olan teşvik 
programının bölgesel kalkınmaya çok büyük hız 
kazandıracağını ve bunun da genele yayılacağını 
düşünüyoruz. Ancak bölgede yatırımı fazla diyerek, 
yığılmaların olduğu sektörlerde yeni yatırımlar 
teşvik edilirse, sanayimiz hem gelişemez hem de 
atıl kapasiteler yüzünden üreticilerimiz bundan 
büyük zarar görür. Bu sebeple yığılmaların 
olduğu alanların iyi tespit edilmesinin çok önemli 
olduğunu düşünüyoruz. Bölgesel anlamda katma 
değeri artıracak alanların desteklenmesiyle yeni 
teşvik programının gelişim ve katma değerli 
üretime geçişte etkin rol üstleneceğine inanıyoruz” 
diye konuştu.

“Nakit akışına, krediye her zamankinden fazla ihtiyacımız var”
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Türkiye’nin üçüncü 
diş tedavi ve protez merkezi 

şehrimizde kurulacak
ANAP Genel Sekreteri Mustafa 

Taşar, dün parti merkezinde bir basın 
toplantısı düzenledi.

Taşar, iktidarın bu yılki 
programında şehir ve köylerin 
su problemlerinin ön planda yer 
aldığını açıkladı. Gaziantep'in 
2040 yılına kadar su ihtiyacını 
karşılayacak şekilde program 
yapıldığını belirterek, Fırat’tan 
gelecek İncesu projesiyle Gaziantep'in 
Kartalkaya barajından su almasının 
bırakılacağını söyledi. Ayrıca Araban' 
da da bir gölet çalışmasının devam 
ettiğini açıkladı. Bu takdirde 2040 
yılında nüfusunun 1,5 milyona 
ulaşması beklenen Gaziantep'in su 
probleminin kalmayacağını belirtti. 
Mustafa Taşar, haziran ayı içinde 
Adana Aslantaş barajının başbakan 
tarafından hizmete açılacağını, Nizip 
Hancağız ve Kıralkızı, Malatya Çad, 
Polat ve Sultansuyu barajlarının 
temellerinin de Başbakan Turgut Özal 
tarafından atılacağını söyledi. Bu 
arada Güneydoğu nohut ve fasulye 
kalibrasyon tesislerinin de eksiklerin 
giderilerek, başbakan tarafından 
hizmete sokulacağını belirtti.

Taşar, ayrıca Birecik ve Karkamış 
barajlarının 1986, Kilis Seve ve Afrin 
barajlarının da 1987 programına 

alındığını açıkladı. Adıyaman 
Menzelet ve Kılavuzlu barajlarının 
projelerinin de bitmek üzere 
olduğunu belirtti. 

Mustafa Taşar, Af konusunun eylül 
ayından önce meclise gelmesinin 
mümkün olmadığını, memleketi 
anarşi içine sürükleyenlerin af 
kapsamı dışında tutulacaklarını 
bildirdi. Polis vazife ve salahiyet 
kanununda yapılan değişikliklerle 
polisin güçlendirilmesinin, 
dolayısıyla demokrasinin 
güçlendirileceğinin amaçlandığını 
açıkladı. 

ANAP genel sekreteri, Gaziantep'te 
250 metrekare yer bulunabildiği 
taktirde Türkiye de Ankara, 
Samsun'dan sonra üçüncü Diş tedavi 
ve protez merkezinin kurulacağını 
söyledi.

Devlet dairelerinin memuriyet 
sınavların da din bilgisi konularında 
sorular sorulduğunun söylenmesi 
üzerine Taşar, söz konusu sınavları 
araştıracağını belirterek, «Hiçbir 
zaman Türk devletinin laik bir 
devlet olduğunu unutmamak 
gerekir. Din ve devlet işleri birbirine 
karıştırılmamalıdır” dedi.

Taşar, nohut ve mercimek 
alımlarında T.M.O.’nun devreden 
çıkarılması sağlanabildiği taktirde 
tüm alımların Güneydoğu Tarım 
Satış Kooperatifleri birliğince 

alınacağını açıkladı. Taşar, 
Güneydoğunun başına iş bilir bir 
kimsenin getirilip getirilmeyeceğine 
dair bir açıklamada bulunmadı. 

Genel sekreter, zamların daha ne 
kadar devam edeceğinin sorulması 
üzerine de «Zamlar devam edecektir. 
Gerektiği zaman zam yaparız. 
Hiçbir iktidar zorunlu olmadıkça 
zam yapmak istemez. Biz memleket 
menfaati neyi gerektiriyorsa onu 
yapıyoruz. Vatandaşta zamlan 
istemeyerek yaptığımızı biliyor. 
Geçmiş dönemlerin borçlarını da 
biz ödüyoruz. Devletin kaynağını 
artırmak zorundayız» dedi.

Taşar ayrıca Adana- Habur yolunun 
çok kısa bir sürede 9 milyar lira 
harcanarak yapılacağını, telefon ve 
elektriksiz köy bırakılmayacağını 
Şehit Kamil okulunun savaş müzesi 
olarak restore edileceğini sözlerine 
ekledi.

Mustafa Taşar memur altınlarında 
ANAP’lı olanların ikinci planda 
tutulduğundan da yakınarak, Disiplin 
cezalarım affeden bir kanun teklifini 
kendisinin verdiğini, önümüzdeki 
perşembe günü kanunun 
komisyonda son şeklini alarak, 
meclise sunulacağını bildirdi. Taşar 
«Vatandaşa güçlük çıkaran, rüşvet 
alan memurun karşısındayız. Devlet 
memuru devletten yana devletin 
hizmetinde olmalıdır» dedi.

‘Gaziantep'e Eyfel kulesi yapılacak’‘Gaziantep'e Eyfel kulesi yapılacak’
Devlet dairelerine alınacak memurlar için açılan sınavlarda Taşar’ın istediklerinin alındığı iddiası 

için Taşar, “Vallahi böyle bir şey olmuyor” diye cevap verdi. Taşar, belediye başkanının iyi çalıştığını, 
bunun için de Arpacıoğlu’nu Paris’e göndereceklerini ve Gaziantep’i Paris gibi yapacaklarını söyledi. ANAP genel sekreteri Mustafa Taşar, 11 

Mayıs Cumartesi günü şehrimize geldi. 
Taşar, önce ANAP il merkezine gelerek 
partililere hitabetti. Taşar’la birlikte gelen 
Gaziantep milletvekili Ünal Yaşar da 
burada bir konuşma yaptı.

Mustafa Taşar daha sonra soluğu 
yenidünya kebabı yiyeceği bir 
lokantada aldı. Bu yemeğe milletvekili 
Ünal Yaşar, Belediye başkanı Ömer 
Arpacıoğlu, ANAP il yöneticileri ve 
basın mensupları katıldılar. Belediye 
başkanı Arpacıoğlu'nun yemek sırasında 
basın mensuplarıyla samimi bir hava 
içinde olduğu gözlendi. Arpacıoğlu'nun 
Mustafa Taşar ve Ünal Yaşar'a kendi eliyle 
yemek yedirdiği gözlendi. Arpacıoğlu 
besleme görevinde basın mensuplarını 
da ihmal etmedi. Yemek sırasında ANAP 
iktidarının peşpeşe yaptığı zamlardan 
sonra gelecek seçimler de de aynı oyu 
alabileceğini umuyor musunuz sorumuza. 
ANAP Genel Sekreteri Mustafa Taşar; 

-Getirin yazılı senet imzalayayım. 
ANAP’ın oy oranı daha da artacaktır, diye 
cevap verdi. 

Ünal Yaşar ise, “Önce CHP’li olan 
aydınlar bile şimdi ANAP ın politikasını 
savunuyor. ANAP'a ilgi her geçen gün 
artıyor” dedi. 

«Devlet dairelerinde yapılan sınavlarda 
Taşar'ın gönderdiği listede bulunan 
kişiler alınıyor deniyor bu konuda ne 
söyleyeceksiniz», dediğimizde de Taşar, 
«Vallahi böyle bir şey olmuyor. Benim 
haberim yok» dedi. 

Mustafa Taşar’ın yeniden genel 
sekreter olması konusu konuşulurken 
Nazmi Başel olayı “Tamamen emeğinin 
ve sempatisinin sonucu oldu” diye 
değerlendirdi.

Belediye Başkanı Arpacıoğlu'nun da 
yemek boyunca son günlerdeki aşırı 
espritüelliğini devam ettirdiği görüldü. 
Belediyenin çalışmaları konusunda 
yeterince bilgi edinilememesinden 
şikayetler olması üzerine Taşar olaya 
el koyarak, “Belediye başkanının 
bir yıllık çalışma raporunu sizlere 
bir broşür halinde vereceğiz. Daha 
belediye başkanını Paris’e göndereceğiz. 
Gaziantep’i Paris gibi yapacağız. Hatta 
bir Eyfel kulesi bile diktirebiliriz Antep’e” 
dedi 

Eyfel kulesi nasıl dikilir diye şaşkınlık 
dolu sözlere Taşar yine tüm sempatisini 
kullanarak “Eyfel kulesinde ne var ki gayet 
basit bir iş” diye cevap verdi. Çevredekiler 
Taşar’ın bu sözlerle bol keseden attığını 
fısıldadılar. Nazmi Başel sohbet sırasında 
Anteplilerin tüm bakanlıklarda işinin 
hemen halledildiğini söyledi. Taşar ise 
«Yalnızca Antepli olduklarını söylemeleri 
yetiyor. Haberim bile olmadan işleri 
görülüyor” dedi.

Böylece Gaziantepli temsilciler olduğu 
halde bir türlü Gaziantep' in sesinin 
duyurulamadığını söyleyenler de 
yalanlanmış oluyordu.

Yemekten sonra evine giden Taşar, 
akşam da ANAP il ve ilçe yönetim kurulu 
üyeleriyle bir toplantı yaptı.

Mustafa Taşar’ın iddiası:
1-Gelecek seçimde ANAP daha çok oy alacaktır 
2- Bütün bakanlıklarda işler çok kolay bitiyor, hele Gaziantepliyim 

denilirse her iş çabucak görülüyor. 
3- Gaziantep’te 13 üstgeçit yapılacak

Sağlık Müdürü Yusuf Ziya Yıldırım, 
afet hallerinde sağlık hizmeti 
arzında sorunlar yaşanmaması 
için olağanüstü durum planlaması 
yapılması gerektiğinin altını çizerken, 
Sağlık Bakanlığı'nın Afetlerde Sağlık 
Organizasyonu Projesi kapsamında 
düzenlediği Ulusal Medikal Kurtarma 
Ekibi (UMKE) Eğitim Semineri'nde 
yaptığı konuşmada, afet hallerinde 
kurtarma ve tedavi çalışmalarının 
öncelik kazandığını bildirdi. Yıldırım, 
projenin Türkiye'nin çeşitli yerlerinde 
oluşturulduğunu, Gaziantep'teki 
Medikal Kurtarma Ekibi'nin 24 
gönüllüden oluştuğunu açıkladı ve 
"Ekip her konuda bir hafta boyunca 
sıkı bir eğitim görecek. Gaziantep'te 
oluşturulan ekip, Güneydoğu'da ve 
şehrimizde 30 dakikada olay yerine 
koordine edilebilecektir" dedi. 

Medikal Kurtarma Ekipleri 
olarak sürekli eğitilecek 

Normal koşullarda, bulunduğu 
bölgenin ihtiyaçlarını rahatlıkla 
karşılayan bir kurumun afet 
hallerinde yetersiz kalabileceğini 
vurgulayan Yıldırım, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: "Afetler sırasında 
kötü olaylar zinciri yaşanmasını 
engellemek için önceden olağanüstü 
durum planlaması yapılmalı ve bu 
plan kapsamında medikal timler, 
ekipler oluşturulmalı. Oluşturulan 
tim ve ekipler eğitimli, standart 

donanıma sahip olmalı. İşte bu 
nedenle bakanlığımız Afetlerde Sağlık 
Organizasyonu projesini sürdürüyor. 
Bu proje kapsamında ulusal medikal 
kurtarma ekipleri kuruldu ve ekipler 
sürekli olarak eğitiliyor." 

Depremden doğan 
felaketleri azaltabiliriz 

Seminerde eğitmen olarak görev 
alan Adana Sağlık Müdürü Doğan 
Barbaros da konuşmasında, 
Türkiye'nin 10-11 ayda bir 
hasarlı deprem yaşanan bir ülke 
olduğunu belirterek, "Doğal afetleri 
engellememiz olanaksız. O halde 
yapmamız gereken, doğal afetlere 
en iyi biçimde hazırlıklı olmak" diye 
konuştu. Ulusal Medikal Kurtarma 
ekibini anlatan Dr. Doğan Barbaros, 
"Biz depremi engellemeyebiliriz, 
ama doğru yerde ve doğru zamanda 
olursak depremden doğan felaketleri 
azaltabiliriz. Projemizin amacı bu" 
diye konuştu. Türkiye'nin deprem 
kuşağında yer aldığını hatırlatan 
Barbaros, "Ülkenizin topraklarının 
yüzde 91'i, nüfusumuzun yüzde 95'i 
yani hemen hemen tamamı deprem 
tehlikesiyle yaşıyor. Barajlarımızın 
yüzde 92'si deprem bölgesinde 
ve sanayimizin yüzde 91’i yine 
deprem kuşağında. Açıkçası Türkiye 
depremle iç içedir. Deprem gerçeğini 
değiştiremeyiz. O zaman depreme 
karşı yaygınlaşma, tedbir ve eğitim 

gerekir dedi.
Enkaz altından insan 

çıkarmak kadar, hizmetin 
devamlılığını sağlamak da 

önemli 
1999 Depremi'nden sonra her 10-11 

ayda bir artçı deprem olduğunu ve 
bu depremlerde milli hasılanın yüzde 
2'sinin bu nedenle kayıp olduğunu 
söyleyen Barbaros, "Bu ekibi 
kurmamızdaki amaç, afetlerde ölüm 
ve sakatlanma oranını düşürmek 
ve afete hazırlığı artırmaktadır. 
Oluşturduğumuz ekipler iyi, uygun, 
donanımlı, gönüllü çalışmalıdır. 
Gönüllü dememdeki sebep afet 
sırasında bu işi zorla yaptıran bir 
kurum yoktur ve zorla kimseye böyle 
bir şey yaptıramazsınız. Medikal 
kurtarma ekipleri ile afet sonrası hızlı 
ve güvenli hasta nakli, acil tedavi 
hizmetleri sunulmasının profesyonel 
organizasyonu hedeflemiştir. Proje ile 
ekip direkt kazazedeye ulaşmaktadır. 
Bu eksiklik 1999 depreminde 
yaşandı. Sadece insanı enkaz altından 
çıkarmak önemi değil, önemli olan 
bu hizmetin devamını sağlamaktır. 
11 ilde başlayan medikal hizmeti 
Güneydoğu'da merkezi Adana olarak 
Sağlık Müdürlüğü'nce Gaziantep'te 
de başlattık. 20-30 kişiden oluşan her 
ekipte 2 uzman doktor ve 2 hemşire 
bulunmalıdır" şeklinde açıklamada 
bulundu.

Türkiye, her 10-11 ayda bir hasarlı deprem yaşıyor 

Toprakların yüzde 92’si, nüfusun Toprakların yüzde 92’si, nüfusun 
yüzde 95'i deprem riski altında yüzde 95'i deprem riski altında 

Türkiye'nin deprem kuşağında yer aldığı gerçeğinin değiştirilemeyeceğini vurgulayan uzmanlar, 
"Ülkemizin topraklarının yüzde 91'i, nüfusumuzun yüzde 95'i yani hemen hemen tamamı deprem 
tehlikesiyle yaşıyor. Barajlarımızın yüzde 92'si deprem bölgesinde ve sanayimizin yüzde 91'i deprem 
kuşağında. Açıkçası Türkiye depremle iç içe. Deprem gerçeğini değiştiremeyiz" diye konuştu.

Organize Besi Bölgesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Ömer Çelik, şehir içinde kalan 
bölgelerde faaliyet gösteren firmaların 
modern koşullarda ve Avrupa Birliği 
standartlarında hizmet verecek bölgede 
yer almaları halinde daha verimli 
üretim yapma ve ihracatlarını artırma 
olanağına kavuşacaklarını ifade etti.

Sektörde katma değer yaratılacak 
Nizip Yolu Çaybaşı mevkiinde 

kurulacak olan ve geçtiğimiz hafta 
Başbakan'ın talimatı üzerine Yatırım 
Programına alınan Bölgenin yönetim 
kurulu tarafından alınan kararlar Çelik 
tarafından şöyle açıklandı: "Her türlü 
altyapıya sahip olarak çağdaş ölçütlerde 
Besiciliğin yapılacağı Gaziantep 
Besi Organize Sanayi Bölgesinin 
altyapı hazırlıkları hızlandırılmıştır. 
Bölgede yer almak isteyenler için 
son başvuru süresi 15 Nisan 2005 
olarak belirlenmiştir. Geçtiğimiz hafta 
Başbakan Sayın R. Tayyip Erdoğan'a 
yapılan başvuru sonucunda Başbakan 
tarafından ilgili yerlere talimatlar 
verilmiş ve bölge yatınım programına 
alınmıştır. Şu anda şehir içinde kalan 
bölgelerde faaliyet gösteren firmalarımız 
modern koşullarda ve AB standartların 
da hizmet verecek olan Bölgede yer 
almaları halinde daha verimli üretim 
yapma ve ihracatlarını arttırma 

imkanınla kavuşacaklardır. Et ve canlı 
hayvan borsası, depolama ve ticaret 
alanları, et ve süt işleme tesisleri, et 
kesim alanları gibi Hayvancılık sektörü 
ile ilgili tüm birimlerin, ayrıca diğer 
gerekli birimlerin yer alacağı Besi 
Organize Sanayi Bölgesi, sektörde 
önemli bir katma değer yaratacak 
ve ayrıca bölgemizde hayvancılık 
sektörünün yeniden canlanması 
sağlayacaktır." 

Sektörün yeniden 
canlanması sağlanacak 

'Çağdaş ölçütlerde besicilik yapılacak 
organize sanayi bölgesi altyapı 
çalışmaları hızlandırıldı. Et ve canlı 
hayvan borsası, depolama ve ticaret 
alanları, et ve süt işleme tesisleri, et 
kesim alanları gibi hayvancılık sektörü 
ile ilgili tüm birimlerin yer alacağı 
Besi Organize Sanayi Bölgesi, sektörde 
önemli bir katma değer yaratacak ve 
bölgemizde hayvancılık sektörünün 
yeniden canlanmasını sağlayacaktır." 
Organize Besi Bölgesi Başkanı 
Ömer Çelik, bölgeden arsa talebinde 
bulunanların 15 Nisan'a kadar son 
başvurularını yapması gerektiğini 
belirterek, besi bölgesinin yatırım 
programına alınmasına destek veren 
Gaziantep milletvekillerine ve yetkililere 
teşekkür etti.

Çağdaş ölçütlerde besicilik yapılacak 
Gaziantep Besi Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

tarafından yapılan açıklamada, çağdaş ölçütlerde besicilik yapılacak 
Organize Besi Bölgesi altyapı çalışmalarının hızlandırıldığı, yer 

tahsisi için son başvuru tarihinin 15 Nisan olduğu bildirildi. 

Şehitkamil Belediye Başkanı Metin 
Özkarslı, Yaşlılar Haftası nedeniyle huzurevi 
sakinleri için yemek düzenledi. 

Özkarslı, yemek öncesinde yaptığı 
konuşmada, yaşlıları sadece bir günde veya 

haftada değil, her gün hatırlamak gerektiğini 
belirtti. Bugünün gençlerinin yarının yaşlı 
adayları olduğuna dikkati çeken Özkarslı, 
Yaşlılarımıza her zaman saygı göstermeli ve 
onlara yardımcı olmalıyız" dedi. 

Özkarslı, huzurevi sakinleriyle birlikte yemek yedi 

Yaşlılarımıza her zaman saygı göstermeliyiz 
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Ülkemizde son 22 yıldır devam eden ucube 
sistem sonunda genel ahlak, liyakat ve vicdan 
gibi değerlerde çok büyük bir erezyon olduğunu 
artık herkes kabul ediyor. Her güne para için 
öldürülen bebekler, haksız kazancı aklamak  
için kurulan kumpaslar, kamuyu soyan 
dolandırıcılar, varlıklara çöken kişiler gibi 
haberlerle başlıyoruz.

Ülkeyi derinden sarsan yenidoğan 
skandalındaki vahşi insanlarla ilgili haberleri 
takip ederken , 1970 li yıllarda tıp camiasında iş 
ahlakı ne durumdaydı diye düşünerek babamın 
makalelerini taramak istedim. 

Kendisi de bölgenin en köklü gazetesi 
Sabah’ta yazmaktan onur duyan babam Op. 
Dr. Rauf Yılmazer’in 15 Şubat 1976 da yazdığı 
“Gaziantep’teki özel hastanelerin sağlık 
hizmetindeki yeri “ ve 10 Nisan 1979 da, haince 
katledilmesinden birkaç ay önce yazdığı “ Hekim 
ve toplum hizmetleri” makalelerinden bazı 
bölümleri yorumsuz aktarmak istedim.

GAZİANTEP’TEKİ ÖZEL HASTANELERİN 
SAĞLIK HİZMETİNDEKİ YERİ  

15 Şubat 1976, Sabah 
Paralı insanın sağlığının garantide bulunması 

yoksulun ise şüpheli olmasını hiç kimse istemez .
Gönül istiyor ki vatanımıza zengin fakir 

ayrıcalığı olmadan her insan istediği hekime 
istediği zaman aynı itina ile muayene edilebilsin 
ve hiçbir ücret ödemeden hastanelere kabul 
edilerek tedavi olabilsin. Türkiye’deki sağlık 
düzeni buna imkan vermiyor. Ücretsiz bakması 
gereken devlet kuruluşlarında bile hastalar 
meşru veya gayrimeşru bir miktar para ödeyerek 
tedavi görebiliyorlar. 

Bu düzen içinde, özel hastanelerin sağlık 
hizmetlerindeki yerini incelemek ve değerlerini 
belirlemek istiyorum. 

Yaşamını devam ettirmek isteyen bir özel 
hastane hastasını iyi tedavi etmek zorundadır 
çünkü iyi olan hasta iyi bakılan hasta kendisinin 
reklamını yapacak ve hasta sayısı artacaktır. 
Memnun olmayan hastanın yapacağı kötü 
propaganda hastanenin hastasızlıktan 
kapanmasına sebep olabilir. 

Hasta yanında hasta sahibini memnun etmek 
de ayrı bir meseledir. Hasta sahipleri vakitli 
vakitsiz hastalarının yanına girip çıkmayı 
istemektedirler. Buna imkan vermek hastaneyi 
otel durumuna sokmakta ve hasta istirahati 
ortadan kalkmaktadır. Bu durum anlayışlı hasta 
sahiplerince olumlu karşılanmakta, yetkililerin 
verdiği izahatla yetinilmekte, ziyaret için ısrar 
edilmemektedir. 

Özel hastanelerin devlet hastanelerine de 
yardımları vardır, hastaların bir miktarını 
çekerek yüklerini azaltmaktadırlar. Ayrıca 
devlet hastanelerindeki kalabalık sebebiyle iyice 
incelenmeyen ve tedavi olamayan hastalara 
yardımcı olunmaktadır. Özel hastanelerin 
olmadığı yerlerde devlet hastanelerinden 
şikayetler çok artmaktadır. Özel hastane 
yöneticileri bu şikayetlerin asgariye inmesini 
temin etmektedirler. Şikayetle dolu olarak gelen 
hastaları teskin etmektedirler. 

Kar göz etmeyen kamu yararına olan 
kuruluşlar, bir özel hastane yöneticisi kadar, 
hasta memnun etme çabası gösteremez. 
Rahatını önde gören aylıklı kişi, hasta sayısının 
azalmasından ayrıca hoşnutluk duyar. Özel 
hastanelerde bu durum beklenemez. 

Özel hastanelerde gerek olmadan konsültan 
hekim çağırmak ve gereksiz laboratuvar 
muayeneleri ile hastanın sarfiyatını kabartmak 
güven yitirici davranışlardır. Hasta can korkusu 
ile her teklifi rahatlıkla kabul eder, ama durum 
düzelince her davranışı değerlendirmesini bilir. 

Gaziantep’te özel hastanelere yatan hastalar 
zenginliklerinden değil mecburiyetten 
yatmaktadırlar, zengin hastalar tedavi için 
İstanbul, Ankara gibi büyükşehirlere gitmeyi 
bir övünme konusu yaparken, bir çok hasta 
her kapıyı denedikten sonra, daha iyi bakılmak 
amacı ile kendisini zorlayarak özel hastanelere 
başvurmaktadırlar…

HEKİM VE TOPLUM HİZMETLERİ 
10 Nisan 1979, Sabah 
“Türk Tabipleri halk sağlığına ve hastalara 

fedakarlık ve feragatle hizmet etmeyi ideal bilir” 
fikri yasalara geçmiştir.  Yüzlerce yıl geçmişi olan 
Türk hekimliğinin halk nazarındaki saygınlığı da 
bu ana fikirden kaynaklanır …

Hekim her devirde olduğu gibi yine günün 
her saatinde hastalarının hizmetindedir. Gecesi 
gündüzü olmayan bir görev sürdürmektedir. 
Hiçbir hekim kendisine başvuran hastayı 
parası olmadığı için muayene etmekten 
kaçınmaz. Hekimlerin tümü, toplumun, yalnız 
sağlık konularında değil, diğer her derdinde 
yardımcısıdır…En ilerici ve devrimci fikirler 
daima hekimlerin öncülüğünde etrafa yayılmış 
ve güç kazanmıştır. Tarihimiz incelenirse tüm 
devrimlerde birkaç hekimin görev aldığı görülür. 

Hekim istifçi değildir. Kazandığını kazandığı 
yerde ve örnek olacak şekilde sarf eder. 

Hekimin emeğinin karşılığı olarak elde 
ettiği servet, başka hiçbir makama ve rütbeye 
özendirmeyecek kadar doyurucudur. Hiçbir 
mevki hekimlik kadar manevi huzur sağlayıcı 
olamaz…

Ticaret Borsası Başkanı Mehmet 
Akıncı, ‘’Bu toprakların kültürüyle 
özdeşleşen asırlık lezzetimiz Antep 
fıstığının adı da, tadı da çok güzeldir.  
Dünyanın en iyi 10 kuruyemişi 
arasında 2. sırada gösterilmiş ama 
bizim gönlümüzün her zaman 
birincisi’’ dedi. 

Dünyanın en iyi yemekleri gibi 
listeler yayımlayan Taste Atlas, bu 
defa dünyanın en iyi kuruyemişleri 
listesini açıkladı. Yayımlanan listede 
Yunanistan, Türkiye, İtalya, İspanya, 
Sicilya, Portekiz gibi ülkelerin ünlü 
lezzetleri olan fındık ve fıstık türleri 
yer alıyor. Listenin ilk sırasında 
Yunanistan’a ait Fystıkı Aegınas ürün 
4,8 puanla ilk sırada yer alırken, Antep 
fıstığı ise 4,6 puan ile listenin ikinci 
sırasında bulunuyor.

Fystiki Aeginas

Bu ünlü Yunan fıstığı, Egina adasında 
yetişen Egintiki çeşidinden üretiliyor 
ve 19. yüzyılın sonlarından itibaren 
geleneksel olarak ekiliyor. İlk fıstık 
bahçesi, 1896’da Nikolaos Peroglou 
tarafından Suriye’den getirilen 
fıstıklarla kuruluyor. Adanın iklimi 
ve toprağı, fıstıklara kendine özgü 
bir aroma ve tat kazandırıyor, bu da 
onları dünyanın en iyileri arasına 
yerleştiriyor. Hasat zamanı ise 
Ağustos’ta başlıyor, uzun sopalarla 
dallara zarar vermeden fıstıklar 
toplanıyor.

Antep fıstığı
Antep fıstığı, Antep’ten gelen 

geleneksel Türk fıstıklarıdır. İdeal 
iklim ve verimli toprak koşulları 
sayesinde canlı yeşil renge ve yoğun, 
karmaşık, narenciye aromalı bir lezzete 
sahiptir. Genellikle Eylül ayında yerel 

çiftçiler tarafından toplanır, ancak 
Baktlava için kullanılacaksa hasat 
Ağustos'ta yapılır; bu dönemde yağ ve 
protein içeriği daha yüksektir.

Pistacchio Verde di Bronte
Pistacchio Verde di Bronte, İtalya’nın 

Catania ilinde yetiştirilen Napoletana 
çeşidinden fıstıklara verilen isimdir. Bu 
fıstıklar, Etna Dağı'nın eteklerindeki 
verimli volkanik topraklarda yetişir.

Fystiki Megaron
Bu fıstıklar, Yunanistan’ın ana kara 

doğusundaki Megara idari bölgesinde 
yüz yılı aşkın bir süredir üretiliyor. Bu 
bölgenin mikro iklimi, sıcak yazlar ve 
yağış miktarının düşük olduğu ılıman 
kışlarla karakterize edilir ve fıstık 
yetiştiriciliği için ideal koşullar sunar.

Kelifoto Fystiki Fthiotidas
Bu yüksek kaliteli fıstık, Phthiotis 

ilinin belediyelerinde üretilmektedir. 

1940'lar ve 1950'lerde bu bölgenin 
geleneksel bir tarım ürünü haline 
gelmiştir ve günümüzde üretimi 
yerel ekonomiye önemli bir katkı 
sağlamaktadır.

İşte TasteAtlas'ın paylaştığı dünyanın 
en iyi 10 kuruyemiş listesi...

1. FYSTIKI AEGINAS- Yunanistan
2. ANTEP FISTIĞI- Türkiye
3. PISTACCHIO VERDE DI 

BRONTE- İTALYA
4. ALMENDRA DE MALLORCA- 

İspanya
5. MACADAMIA- Avustralya
6. MARCONAS- İspanya
7. MADORLE DI SICILIA- İtalya
8. CASTANHA DA TERRA FRIA- 

Portekiz
9. FYSTIKI MEGARON- Yunanistan
10.KELIFOTO FYSTIKI 

FTHIOTIDAS- Yunanistan

Antep fıstığının tadı, lezzeti ve kalitesi Antep fıstığının tadı, lezzeti ve kalitesi 
dünyanın ikincisi olarak tescillendidünyanın ikincisi olarak tescillendi

Yıldırım, “Bilindiği gibi inşaat 
sektörünün en büyük maliyet 
kalemini arsa oluşturmaktadır. 
Bu noktada Belediyelerin arsa 
satışları yanında arsaları gelir 
paylaşımı ve kat karşılığı gibi 
modellerle de sektörün kullanımına 
sunması arsaların ulaşılabilirliğini 
ve yapı stokunun artmasını 
destekleyecektir” dedi.

Gaziantep Ticaret Odası’nın 
inşaat sektöründe faaliyet gösteren 
6 bin üyesinin temsilcisi 7 Meslek 
Komitesi bir araya gelerek sektörün 
içinde bulunduğu durumu 
değerlendirdi ve acil çözüm 
bekleyen sorunları sıraladı. Yerinde 
dönüşümden finansmana erişime, 
işgücü sorunundan taşeronluk 
sistemine inşaat sektörünün adeta 
röntgeninin çekildiği toplantı 
sonrasında GTO Başkanı Tuncay 
Yıldırım çözüm odaklı bir yol 
haritası belirlediklerini açıkladı.

Sektörden gelen geri bildirimlerle 
çimento fiyatları, depremde hasar 
gören binalar için emsal artışı gibi 
konuları gündeme getirdiklerini 
ve bu konuların çözüme 
kavuşturulduğunu söyleyen Başkan 
Yıldırım, “Her şeyden önce yapılan 
işi takdir etmek gerek. Çimento 
fiyatları sorununu üyelerimizin 
geri bildirimiyle gündeme getirdik 
ve %5-10 da olsa fiyatlarda düşüş 
gördük. Aynı şekilde deprem 
sonrası yıkılan, ağır ve orta hasarlı 
binalar için %20 emsal artışı ve 
ilave 2 kat talebimizi de ilettik ve 
ne mutlu ki bu konu da çözüme 
kavuşturuldu.” dedi.

Deprem felaketinden sonra inşaat 

sektörünün sesine kulak verilmesi 
ve taleplerin göz ardı edilmemesi 
gerektiğini ifade eden Yıldırım, 
sektörün taleplerini şu şekilde 
sıraladı:

Deprem bu ülkenin gerçeği… 
Yerinde dönüşümün kapsamı 
genişletilmeli ve tüm binalar 
için analizler yapılarak riskli ve 
standartlara uygun yapılmadığı 
tespit edilen binaların da emsal 
artışı ve kat artışı hakkından 
istifade etmesi sağlanmalı. 
Bu binaların da yerinde 
dönüştürülerek depreme dayanıklı 
hale getirilmesi gerekiyor. Üstelik 
bu binaların altyapısı hazır 
olduğundan yerel yönetimlere 
de ekstra bir yük gelmeyecek. 
Bununla birlikte Yerinde Dönüşüm 
Programındaki destekler mevcut 
ekonomik konjonktür ve maliyetler 
göz önünde bulundurularak 
artırılmalıdır.  750 bin TL hibe ve 
750 bin TL olan destek miktarı da 
artırılmalıdır.

Kaliteli ve güvenli yapı stoku 
oluşturarak bunu sürdürülebilir 
kılabilmek için ilk şart elbette işi 
ehil insanları yapması. Bu noktada 
müteaahhit olma şatları hem de 
sorumluluk alan ve sürelerinin 
belirlenmesi amacıyla müteahhitlik 
yasası oluşturulmalı.  Bununla 
birlikte; Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafından 
oluşturularak bir birim, iskânı 
alınan binaların her 2 yılda bir 
denetlenmesi ve yapının herhangi 
bir hasara veya statiğini bozacak 
eylemler geçirip geçirmediğinin 
kontrolü yapmalı.

Ülkemiz yurtdışı müteahhitlik 
hizmetlerinde oldukça başarılı bir 
konumda. Bir ihracat kenti olan 
Gaziantep maalesef bu hizmet 
ihracatı pastasından yeterince 
pay alamıyor. Bu konuda yerel 
müteahhitlerimiz pazar araştırması, 
pazara girme konusunda 
bilinçlendirme ve eğitim gibi 
alanlarda desteklenmeye ihtiyaç 
duymaktadır.  Yurtdışı müteahhitlik 
hizmetinin kurumsal bir yapıya 
kavuşması inşaat sektörünün 
hareketlenmesi ve ülkeye döviz 
girişi sağlanması açısından da 
büyük önem arz etmektedir.

İşgücü
Sektörün en büyük sıkıntılarından 

biride işgücü… Ne yazık ki sektör 
hem nitelikli hem de vasıfsız işgücü 
bulmakta zorlanıyor.  Bu ihtiyacın 
giderilmesi, sürdürülebilir ve 
kaliteli işgücü sağlanabilmesi için, 
sektöre özel bir insan kaynakları 
stratejisi oluşturulmalı.

Düğmeye bastık takipteyiz
GTO Başkanı Tuncay Yıldırım 

çözüm arayışı için düğmeye 
bastıklarını söyleyerek, “İnşaat 
sektörü temsilcilerimize, 
sektörün adeta röntgenini 
çekerek ilettikleri sorunlar ve 
çözüm önerileri için gönülden 
teşekkür ediyorum. Aldığımız 
geri bildirimleri ilgili kurum ve 
kuruluşlarla paylaştık. Karşılıklı 
istişarelerimiz devam ediyor, 
takipteyiz.” dedi. Tüm tarafların 
inisiyatif alması gerektiğine vurgu 
yapan Yıldırım, inşaat sektörünün 
sorunlarının aslında tüm toplumu 
ilgilendirdiğini belirtti. 

İnşaat sektörünün sorunları görmezden gelinemez
Bozgeyik, “Bu şekilde ülke tarımı gelişmez ve 

çiftçi de büyümez. Onun için AKP’nin çiftçinin 
yanında olduğunu göstermesi gerekiyor’’ 
açıklamasını yaptı. 

Belediyeler 
kooperatifleşmeye destek olmalı

Gayri Safi Milli Hasılanın yüzde 2’sinin tarıma 
ayrılması gerektiğini ancak ayrılmadığını 
hatırlatan Bozgeyik, ‘’Belediyeler, verilmeyen 
destekleri konsolü de etmeye çalışıyor. 
Belediyelerin yaptığı bu davranış doğru. Aynı 
zamanda kooperatifleşmeye destek olmaları 
gerekiyor. O zaman destek amacına ulaşır. 
Çiftçinin ürünü para etmezse, tüccara mahkum 
bırakılırsa ne tarım gelişir ne de çiftçi piyasaya 
karşı korunabilir’’ ifadelerine yer verdi. 

Kooperatifçiliğin toprağının bütünlüğünü 
gelecekte de korumanın, üretimin devamlılığını 
sağlamanın, gelecek kuşakların o topraklar 
üzerinde gezinirken kendine bırakılan mirasın 
korunması gerekliliğinin bilincine vararak 
geçmişine teşekkür etmesi geleceğine güvenle 
yürümesi anlamına geldiğini sözlerine 
ekleyen Bozgeyik, ‘’Kooperatifçilik; ekonomik 
iş birliği, dayanışma, sosyal, ekonomik ve 
kültürel gelişmedir. Maliyetlerin azaltılması, 
kazancın çoğaltılması. Toprakların korunması, 
ürettiğin ürünün para etmesi, çiftçinin kendine 
zaman ayırması, kendini hastalandıran bu 
düzen içinde sağlığını koruması ve çiftçinin 
kendi sorununu kendisinin çözmesi. Kadın 
emeğinin kıymetlendirilmesi, çocukların 
eğitiminin devamlılığı, geleceğin güvence altına 
alınmasıdır’’ şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Çiftçinin bankalara borcu var 
ve arazileri ipotek altında

Öztürkmen, “Son dönemde fıstık fiyatlarında 
yüzde 20'lik bir düşüş yaşandı. Rekoltenin 
yüksek olması da bunda büyük etken. 
Enflasyonun bu kadar yüksek olduğu ortamda, 
üreticinin daha fazla mağdur olmaması için 
çiftçiye ürün desteği verilmeli, pahalı olan 
girdiler mazot, gübre ilaç destekleri artırılmalı” 
dedi.

Aylar önce Antep fıstığı üreticilerinin 
sorunlarını anlatmak için Tarım Bakanı 
yardımcısından randevu talep ettiğini, 
ancak CHP’li olduğumu öğrendikten sonra 
randevunun iptal edildiğini söyleyen Hasan 
Öztürkmen, “Bu iktidar, tarımı ve üreticiyi 
bilerek ve isteyerek bitirmek için elinden geleni 
yapıyor. Gaziantep’in sorunlarını TBMM Genel 
Kurulunda dile getirdim. Sözlerime Barak 
Ovası ile başladım. Barak bölgesi Gaziantep'in 
güneydoğusunda yer alan, Oğuzeli ilçesinin 
üçte ikisini, Nizip ilçesinin üçte ikisini, 
Karkamış ilçesinin de tamamını kapsayan, 
Suriye sınırına kadar olan, yaklaşık 120 köyü 
barındıran ve 385 bin dönüm araziden oluşan 
Türkiye'nin en verimli topraklarındandı.

Zamanında her türlü hububat ve bakliyat 
ürününün yetiştiği topraklarımızda şimdi 
sadece zeytin ve Antep fıstığı üretimi 
yapılabiliyor. Onlarda da yıldan yıla verim 
kaybı yaşanıyor” diye konuştu.

“Barak Ovası’nın 10-15 kilometre uzağından 
Fırat Nehri akıyor” diyen Öztürkmen, “AKP 
iktidarı ve bölge milletvekilleri, şimdiye kadar 
her seçim döneminde Fırat'tan Barak bölgesinin 
sulanacağı konusunda söz vermiş olmalarına 
rağmen herhangi bir ilerleme sağlanamadı.

Bu da yetmemiş, 2019 yılından bu yana bütün 
kalkınma programlarından Barak bölgesi 
çıkarılmıştır. Barak’ın bereketli topraklarını 
kuraklığın pençesinden kurtarıp suya 
kavuşturmak için mücadeleye devam edeceğim” 
dedi. Haber Merkezi

Dünyanın gözbebeği Antepfıstığı
üreticisinin boynunu büküyor

Yabancı öğrencilerle birlikte 12 bin 
öğrencinin Diş Hekimliği Fakültesine 
girdiğini hatırlatan Gaziantep Diş 
Hekimleri Odası Başkanı Yücel 
Özbaş, ‘’12 bin öğrenci 5 yıl sonra 
mezun olacak. Mevcutta diş hekimliği 
fakültesini okuyan 53 bin kişi iken 
ülke genelinde çalışan diş hekimi 
sayısı 46 bin dolaylarında. Okuyanın 
çalışandan daha fazla olduğu başka 
hiçbir meslek grubu yok. Acilen bu 
sayısının düşürülmesi lazım. Çünkü 
yavaş yavaş işsiz diş hekimleri ortaya 
çıkmaya başladı’’ tespitini yaptı. 

YÖK’e defalarca anlatmamıza 
karşın bizi dinlemekten 
uzak bir politika izliyor

Özbaş, ‘’2016 yılında Sağlık 
Bakanlığı’nın çalışmasına göre Yüksek 
Öğretim Kurumuna yıllık sektörün diş 
hekimi ihtiyacının bin 600 civarında 
olduğu yönünde bir bildirimde 
bulundu. Yani yıllık ihtiyacımız bin 
500 ile 2 bin kişi arasında. Ancak 
2024 yılında 7 bin kişi diş hekimliği 
fakültesinden mezun olurken, 5 yıl 
sonra ise 12 bin kişi mezun olacak. 
Türk Diş Hekimleri Birliği olarak, 

bunu YÖK’e defalarca anlatmamıza 
karşın bizi dinlemekten uzak bir 
politika izliyor’’ şeklinde konuştu.  

Kontenjanlar belirlenirken 
aynı zamanda alt yapıları da 

oluşturulmalı
‘Geçen sene ataması yapılması 

gereken öğretmenler halen atanmadı’ 
hatırlatmasını yapan Özbaş, ‘’Çok 
fazla mezunun olmasının yanı sıra 
fakültelerin alt yapısı değil. Bunun 
yanı sıra eğitim ve akademik kadrosu 
müsait değil. Gaziantep Üniversitesi 
Diş Hekimliği Fakültesi, 60 kişilik 
mevcut kapasite ile yapılmış. Şu 
anda 1,2 ve 3’üncü sınıfların toplamı 
200 kişi. Bunlar için derslikler bile 
yok. Kontenjanlar belirlenirken aynı 
zamanda alt yapıları da oluşturulmalı. 
Türkiye’de tıp fakültesi olmayan 3 
ilimizde diş hekimliği fakültesi var. 
Bunlar tıp eğitimlerini alacak bir 
yer bulamayınca yakında illere gidip 
eğitim görüyorlar’’ ifadelerini kullandı.

Kongremizde diş hekimliği 
alanında ki güncel ve teknolojik 

gelişmeleri ele alacağız
Gaziantep Üniversitesi tarafından 

1. Ulusal Diş Hekimliği Kongresi’nin 
düzenleneceğini kaydeden 
Özbaş, ‘’Gaziantep Diş Hekimleri 
Odası, kongresinin destekleyicisi 
konumunda bulunuyor. Kongremize 
1000 kişinin üzerinde bir 
katılımcının yanı sıra 26 konuşmacı 
ve 300’ün üzerinde bildiri olacak. 
Bu kongrelerimiz bundan sonraki 
yıllarda yapılacak. Kongremizde 
diş hekimliği alanında ki güncel ve 
teknolojik gelişmeleri ele alacağız’’ 
dedi.  

Önümüzdeki hafta 
Türk Diş Hekimliği Birliği’nin 

Kongresi yapılacak
Kongrede sadece bilimsel 

etkinliğin olacağını kaydeden 
Özbaş, ‘’Önümüzdeki hafta Türk 
Diş Hekimliği Birliği’nin Kongresi 
gerçekleştirilecek. Sorunları ve 
sıkıntıları bu kongremizde dile 
getireceğiz. Başkanlık için 3 aday 
yarışacak. Seçilecek kişi iki yıl 
boyunca diş hekimleri temsil edecek. 
Aynı zamanda ise politikalar bu 
adayın seçilmesine göre belirlenecek’’ 
açıklamasını yaptı. Haber Merkezi 

Okuyanın çalışandan daha fazla olduğu başka hiçbir meslek grubu yok

Gaziantep PTT Başmüdürü Mevlüt 
Burgaç, ‘’Günlük 25 ile 30 bin arasında 
gönderi teslimi yapıyoruz. Gönderi 
sayılarımız gün geçtikçe de artıyor. 
300’e yakın dağıtıcı ile birlikte 700 
personelimiz, 250 aracımız, 60 ATM ve 
70’e yakında şubemiz bulunuyor’’ dedi. 

Burgaç, ‘’ Geniş hizmet yelpazesi, 
Türkiye’nin dört bir yanına ulaşan iş 
yeri ağı, iştirakleri ve gerçekleştirdiği 
iş birlikleri ile hem ulusal hem de 
uluslararası alanda adından söz ettiren 
PTT AŞ’nin güvenilir, erişilebilir, 
hızlı ve kaliteli bir şekilde sürdürdüğü 
faaliyetlerini çağın teknolojilerine 
uygun olarak modernize ediyor. 
Postanın yanında kargo, filateli, 

bankacılık, e-ticaret ve lojistik gibi pek 
çok alanda sektörde lider olan PTT, 
bugünün ihtiyaçları ve teknolojisini 
hizmetlerine entegre ederek gücüne 
güç katıyor’’ şeklinde konuştu.  

‘Yenilikçi atılımları ve dünya 
posta sektörüne sunduğu katkılarla 
Türkiye’nin övünç kaynakları arasında 
yer alıyor’ diyen Burgaç, ‘’Müşteri 
memnuniyetini en üst seviyeye çıkarma 
ve ülke ekonomisine maksimum 
katkı sunma hedefleriyle faaliyetlerini 
verimli ve etkin bir şekilde yürüten 
şirket; ekonomik, kültürel ve sportif 
faaliyetleriyle de fark yaratıyor. Tüm 
bunların yanı sıra doğa dostu hizmet 
anlayışı ve çevreye olan sorumluluk 

bilinciyle çalışmalarına devam eden 
PTT, gelecek için sürdürülebilir 
adımlar atıyor’’ ifadelerini kullandı. 

Gaziantep PTT Başmüdürü Mevlüt 
Burgaç, konuşmasını şöyle devam 
ettirdi: ‘’184 yıllık tarihinde her 
koşulda üstlendiği kritik görevleri 
başarıyla yerine getiren PTT AŞ, 
gerek son yıllarda küresel ölçekte 
yaşanan sağlık krizi gerekse ülkemizi 
derinden sarsan deprem felaketi gibi 
olağanüstü gelişmelere rağmen büyük 
bir çaba ve emekle çalışarak her türlü 
zorluğun üstesinden gelen personelinin 
özverili çalışmalarıyla vatandaşların 
ihtiyaçlarına hızlı bir şekilde yanıt 
veriyor.’’ Haber Merkezi 

Günde 25 ile 30 bin arasında gönderi teslimi yapılıyor


